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Lakossági fórumok a fejlesztési stratégia módosításáról

A hátralévő két évben 
az idegenforgalom kerül előtérbe

Lakossági fórumokon véleményeztette a Magyarkanizsa község 2011 és 2020 közötti időszakra vonatkozó fejlesztési stratégiájának 
módosítását a községi önkormányzat. 

Fejsztámer Róbert, Magyarkanizsa polgármestere a magyarkanizsai fórum előtt elmondta, hogy 2020-ig elsősorban az idegenforgal-
mi projektek megvalósulására helyezik a hangsúlyt.

– Noha a fejlesztési stratégia kidolgozása szempontjából egy 10 éves időszak tökéletesen elfogadott, de idővel azokat az adatokat, ame-
lyet akkor, 2010-ben alapul vettünk, menet közben frissíteni kell, hiszen változnak a körülmények, változnak a gazdasági mozgások és 
mutatók is. Másrészt nem árt időnként ellenőrizni a stratégia alakulását, megnézni, hogy egyáltalán jó irányba tartunk-e, mert hiszen ebbe 
a stratégiába életünk minden területe bele tartozik. A polgárok véleményét kikérő, papír alapú kérdőíveket csak kevesen, de az online-kér-
dőíveket több mint 300-an kitöltötték és visszajuttatták hozzánk. A stratégiai tervek megvalósulás pénzfüggő, és nyilván mindenki tudja, 
hogy 2010-ben egész más költségvetési alapokkal gazdálkodhattunk, hiszen a kőolajjáradék lényegesen magasabb volt, mint most. Ezt most 
pályázatokkal kell pótolnunk. A stratégia idei módosításával a turisztikai fejlesztések kerülnek előtérbe, hisz azzal kicsit lemaradtunk az évek 
folyamán. A bizonytalan kimenetelű projekteket kivesszük a tervből, de benne maradnak olyan dolgok, mint például a fürdőfejlesztés és a 
Vigadó. Én nagyon bízom benne, hogy az elkövetkező kétéves periódusban legalább hozzá lehet kezdeni ezekhez a fejlesztésekhez. A Tisza-
part rendbetétele és a sportobjektumok fejlesztése terén ugyanakkor máris messze túlteljesítettünk – nyilatkozta a polgármester.  B. S. 


